
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 27.03.2023. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte pozivom KLASA: 601-01/23-01/11, URBROJ: 2186-181-23-1 od 23.03.2023. godine. 
 
 Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Andreja Podoljnjak. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica. 
 

 Na sjednici nije prisutna Ana Marija Vrščak, koja je opravdala svoj izostanak. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran, konstatira da postoji 

kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća, 
2. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2022. 

godinu, 
3. Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pčelica 

Bisag, 
4. Odluka o imenovanju osobe za obavljanje ravnateljskih poslova za vrijeme 

privremene spriječenosti ravnateljice, 
5. Imenovanje Povjerenstva za upis djece, 
6. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 20.02.2023. godine. 
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice od 20.02.2023. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća od 20.02.2023. godine je 
prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana 

Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu 
 
 Predsjednik obrazlaže prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 
Dječjeg vrtića Pčelica Bisag. 
  



 U 2022. godini ostvareni su prihodi u iznosu od 1.719.000,00 kn, od čega je 8.200,00 
kn dobiveno od državnog proračuna za provedbu programa predškole, 890.000,00 kn od 
Općine Breznica, a 819.000,00 kn od roditelja i sufinanciranja usluge od strane drugih općina 
i gradova. 
 U 2022. godini ostvareni su i rashodi u iznosu od 1.726.000,00 kn. Najveće stavke na 
rashodovnoj strani odnose se na plaće djelatnika, sirovine (što uključuje i troškove prehrane) 
te intelektualne usluge (što je u 2022. godini uključivalo i ugovore o djelu). 
 U Obrazloženju koji je dio Godišnjeg izvještaja detaljnije su obrazložene ove stavke. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana Dječjeg 
vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića 
Pčelica Bisag za 2022. godinu je prihvaćen jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 

 
 Predsjednik potvrđuje da su članovi Upravnog vijeća primili Prijedlog Pravilnika u 
materijalima za sjednicu. Napominje da se na ovoj sjednici samo usuglašava tekst Prijedloga 
Pravilnika, a na koji Općinsko vijeće daje prethodnu suglasnost prije nego što Pravilnik može 
donijeti Upravno vijeće. 
 Ravnateljica obrazlaže da je novi Pravilnik potrebno donijeti radi usklađivanja s 
novim Zakonom o predškolskom odgoju te Državnim pedagoškim standardom. Predsjednik 
objašnjava da po Državnom pedagoškom standardu Vrtić mora imati barem 1 spremačicu i 
1.5 kuharica. Novim Pravilnikom odrediti će se i mala razlika u koeficijentima plaća za 
odgojitelje s višom, odnosno visokom stručnom spremom. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog tekst Prijedloga Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
Dječjeg vrtića Pčelica Bisag je utvrđen jednoglasno. 
 

Toč. 4) 
Odluka o imenovanju osobe za obavljanje ravnateljskih poslova 

za vrijeme privremene spriječenosti ravnateljice 
 
 Ravnateljica objašnjava da je potrebno imenovati osobu za obavljanje neodgodivih 
poslova u slučaju njezine privremene spriječenosti, a za što ona predlaže odgojiteljicu Mateju 
Bukal. Predsjednik dodaje da po zakonu imenovana osoba mora biti iz reda odgojiteljskog 
vijeća, ali ne može biti i član Upravnog vijeća. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog da se za osobu za obavljanje ravnateljskih poslova za 
vrijeme privremene spriječenosti ravnateljice imenuje Mateja Bukal na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o imenovanju osobe za obavljanje ravnateljskih poslova 
za vrijeme privremene spriječenosti ravnateljice je prihvaćena jednoglasno. 



 
Toč. 5) 

Imenovanje Povjerenstva za upis djece 
 
 Predsjednik podsjeća da je Upravno vijeće donijelo Pravilnik o upisu djece, po kojem 
postupak upisa djece provodi za to imenovano Povjerenstvo. Predsjednik predlaže sljedeći 
sastav Povjerenstva: 

1. Martina Hrupec, predsjednica Povjerenstva, 
2. Manuela Matak, članica, 
3. Draženka Pisačić, članica. 

 Predsjednik objašnjava da Povjerenstvo do 31.05. daje prijedlog za upis djece 
Upravnom vijeću na razmatranje, a Upravno vijeće donosi odluku o upisu. Mandat 
Povjerenstva traje 4 godine, zbog čega se u Povjerenstvo mogu imenovati samo zaposleni na 
neodređeno. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda.  
 Ravnateljica dodaje da će upisna kvota biti mala zbog nužnosti usklađivanja s 
Državnim pedagoškim standardom. Upravno vijeće raspravlja o planu upisa djece u vrtić, 
Državnom pedagoškom standardu i inspekciji. 
 
 ZAKLJUČAK: Ravnateljica daje prijedlog Plana upisa djece u DV Pčelica Bisag 
za pedagošku godinu 2023./2024. koje Upravno vijeće prihvaća jednoglasno. 
 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda. Predsjednik daje 
navedeni prijedlog imenovanja Povjerenstva za upis djece na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o imenovanju Povjerenstva za upis djece je prihvaćena 
jednoglasno. 

 
Toč. 6) 

Ostala pitanja i prijedlozi 
 

 Predsjednik obavještava Vijeće da je na ovoj sjednici bilo planirano i donošenje 
odluke o oslobađanju roditelja od plaćanja usluge vrtića za mjesec svibanj, što je uvjet iz 
natječaja Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade na koji se Općina javila. Ali, 
budući da Općina još čeka na rezultate natječaja, donošenje ove odluke je odgođeno za 
sljedeću sjednicu. 
 Predsjednik obavještava Vijeće i da je Općina konačno primila pozitivnu odluku za 
sufinanciranje projekta izgradnje područnog vrtića u Breznici iz fondova EU. Ravnateljica 
dodaje da se planira objekt za dvije jasličke i dvije vrtićke skupine, s prostorom za moguću 
sportsku dvoranu za sportski program. 
 Ravnateljica obavještava Vijeće o provedenim aktivnostima od prošle sjednice. Vrtić 
je ugostio kazalište iz Splita, a osnovana je i folklorna grupa za koju se uz pomoć Udruge 
umirovljenika Prigorčica izrađuju i nošnje. 
  
 Dovršeno u 19:30 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


